
Referat fra afdelingsmøde Ågården 18 maj 2015 
 
Tilstede var Birgit – Bente – Klaus og Kim Ole.  
 
 
 
Dagsorden blev godkendt 
 

 Årsregnskabet blev godkendt til underskrift. 
 

 På markvandringen, som skal finde sted 21 maj, ønskede vi følgende 
punkter gennemgået: 
Hække – klipning. 
Forhaver – der ser indimellem rigtig kedeligt ud.  
Skilt med vores navn Ågården ønskes opsat. 
Fjernelse af hjørnehæk 
Bente – Klaus og Kim Ole deltager- 
 

 Afdelingsmødet 03sep.  
Vi blev enige om at holde mødet på Selma og afslutte med en middag  
Bente og Klaus kontakter Selma. 
Birgit kontakter Carlo og beder ham være dirigent- 
 

 Eventuelt 
Der var ikke nogen punkter  
Enedes om at indkalde til nyt afdelingsbestyrelsesmøde når referatet fra 
markvandringen foreligger  
 
 
 
Birgit Kleist 
Ågården nr. 14 


